
HODNOCENÍ PROJEKTU OČIMA UČITELŮ: 

 

Mgr. Júlia Šicová: „Projekt, kterého jsme se zúčastnili poprvé  na naší škole v mnohém převýšil 

naše očekávání. Studenti byli trpěliví, přizpůsobiví, vstřícní, tolerantní a ochotni kdykoliv odpovědět 

na různé otázky našich žáků. I ve svém volném čase se přišli podívat do vyuč. hodin. Aktivně sa 

zapojovali do odpoledních a večerních programů.Věřím, že projekt  přispěl k tomu, že se naši žáci 

budou víc zajímat o anglický jazyk a s chutí se ho učit, protože nyní na vlastní oči viděli, proč je 

jazyk tak důležitým  prostředkem  komunikace mezi lidmi z různých krajin světa. Žáci se poprvé 

mohli potkat s lidmi z jiných etnických skupin a měli možnost poznat, i když jenom na obrázcích, 

další krajiny na naší zeměkouli, které jsou pro nás hodně vzdálené a pro mnohé z nás nedostupné.“ 

 

Mgr. Petra Chmelařová: „Zahraniční studenti byli po celou dobu nadšeni ze Vsetína i jeho okolí a 

obdivovali především velký podíl zeleně našeho města. Ve škole se jim líbil vstřícný přístup všech 

účastníků projektu z řad žáků i učitelů a velmi kladně hodnotili též aktivní přístup žáků ve svých 

hodinách.  

Netradičním zážitkem pro mě bylo, že hned první den jsme s kolegyní J. Šicovou a za asistence 

ostatních zahraničních studentů naučily indickou studentku Apoorvu jezdit na kole, na kterém 

seděla poprvé v životě a hned o dva dny později zvládla dojet po cyklostezce na Hovězí a zpět.  

Obě jsme rády, že se do projektu zapojila velká část pedagogů a že celá škola tento týden žila 

pobytem cizinců a angličtinou. Při komunikaci s Apoorvou se dala využít též němčina, čehož někteří 

žáci rádi využili.“  

 


